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Abstract (en)
Signal lamp intended in particular to be mounted on boards or cards or serving as luminous indicators, the said lamp comprising essentially: -
a miniature incandescent bulb (1) with an output through conductive wires (2); - a bulb-receiving body (3) comprising electrical contacts (8) for
connection with the supply circuits; - means of connecting between the conductors and the electrical contacts, consisting of a crimping and solder,
characterised in that the crimping (10) and the solder (11) are effected at different locations. <IMAGE>

Abstract (fr)
Lampe de signalisation destinée en particulier à être montée sur des plaquettes ou cartes ou servant de témoins lumineux, ladite lampe comportant
essentiellement : une ampoule miniature à incandescence (1) avec une sortie par fils conducteurs (2) : un corps récepteur d'ampoule (3),
comportant des contacts électriques (8) pour la liaison avec les circuits d'alimentation ; des moyens de liaison entre les conducteurs et les contacts
électriques, consistant en un sertissage et en une soudure, caractérisé en ce que le sertissage (10) et la soudure (11) sont opérés à des endroits
différents. <IMAGE>
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